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Després de quaranta anys treballant a la Cooperativa tinc la sort de poder mantenir el meu vincle
com a membre del Consell Rector com a vicepresident. Si bé assistia a les reunions del mateix
Consell com a Cap de Producció ara el meu paper és un altre. Em correspon vetllar i aportar el màxim
que pugui per al bon funcionament de Coselva, des del meu vessant de soci productor i integrant del
Consell. En el fons l'essència és la mateixa, continuar treballant per la Cooperativa i ajudar a mantenir
viva l'activitat agrícola el nostre poble.

Estem vivint temps molt complexos. Per això més que mai ens cal conservar el compromís i la
fidelitat en un projecte viu i il·lusionant que reuneix 3.500 socis. A vegades no som prou conscients
del que representa per a la Selva (i ara també per altres pobles) la nostra cooperativa. Com a
treballador ha sigut una satisfacció poder fer realitat el gran canvi

SALUTACIÓ |   JOSEP OLLÉ Vicepresident de la Junta Rectora|  

amb el fruit sec, de vendre'l en closca a fer-ho de forma directa al
consumidor, i amb l'oli, de fer un oli per menjar a què sigui un dels
millors olis del món. A més a més, de treure el molí de dintre el
poble, que ens limitava molt, i deixar-ho com un dels molins més
moderns d'Espanya.

És bo fer sovint un balanç d'aquelles realitats que tenim a prop i
que a vegades per culpa del dia a dia no som capaços de valorar de
forma justa i adequada. És des d'aquesta perspectiva que em dona
la meva llarga experiència acumulada en l'exercici del meu càrrec a
Coselva el que em pot ajudar a contribuir amb allò que bonament
pugui per la continuïtat i èxit del projecte. Confio ser capaç de ser
mereixedor de la confiança dels socis, us puc assegurar que encara
aportaré tot el que sigui capaç per continuar construint aquesta
realitat de la qual ens podem seguir molt orgullosos. Les dificultats
han de ser un estímul per continuar avançant, junts seguirem fent
història.

Lluís Pallejà

https://www.coselva.com


Continuem tenint un problema greu en la qualitat per la gran
quantitat de podrits que en aquesta collita del 2023 encara s'ha vist
més accentuat. També en el volum de quilos de gra bo produïts que
s'ha reduït d'una forma important per la secada i la manca de
qualitat.

En l'actual campanya 2023, els principals països productors
presenten aquestes dades: Turquia, d'una previsió inicial de 850.000

tones en closca es preveu que no arribin a les 650.000 tones; Itàlia amb una previsió de 120.000
tones en closca en aquests moments es parla de 65.000 tones. Els únics països que aquesta
campanya estan incrementant la producció fortament són Xile i els EUA. 
 
Això fa que els preus internacionals de l'avellana es mantinguin per damunt dels 7 dòlars,
pràcticament 3 dòlars més que els de les ametlles, cosa que en general mai havia passat!

ARTICLE GERENCIA  | PERE FERRÉ
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2023, any de canvis, i d’esperançes 

El passat 12 de novembre vàrem aconseguir una fita important després de cinc
anys de tràmits i permisos i poc més d'un any de construcció: La inauguració
del nou molí d'oli. Tots els socis que ho van desitjar, varen poder visitar les
noves instal·lacions. 

Era clau dotar d'unes instal·lacions modernes i innovadores pels olis de Coselva amb les marques
Antara i 1904 Castellvell; i també alhora diversificar i ampliar l'activitat de la Cooperativa. Amb el
nou molí hem pogut donar cabuda a la producció de la Cooperativa de Castellvell ja fusionada amb
Coselva, i també obrir les portes a més productores, posicionant les nostres marques cada cop més
al mercat tant de les famílies, com al petit i gran comerç. 

Dins la DOP Siurana tenim actualment més de 30 molins, i en l'economia
d'escala en la qual estem immersos, en els anys vinents veurem una gran
concentració en aquest sector. En l'àmbit mundial, el sector està passant
uns moments complicats pels tres anys de collites curtes a causa del canvi
climàtic i en trobar-se més del 80% de les plantacions en secà. Però les
plantacions amb reg de suport super intensives estan aconseguint uns
rendiments econòmics mai vistos pels preus actuals de comercialització.
 
Els nostres socis han de pensar en futures reconversions, posant els olivers
en sistemes super intensius i amb reg de suport per tal de millorar la
producció i estalviar costos. 

L’OLI D’OLIVA

AVELLANA

Aquesta campanya, a l'estat espanyol s'esperava tenir una collita
de més de 100.000 tones de gra. Al final, les previsions s'han
reduït i es calcula que estarem al voltant de les 80.000.
Pràcticament el doble de l'any passat! Esperem que en els anys
vinents gràcies a la gran quantitat d'arbres que s'han plantat i que
plantem, aconseguim aquestes xifres. Per això és important haver
obert el mercat de la Xina i sobretot promocionar l'ametlla ibèrica
als mercats internacionals.

Però, per què no apuja el preu de les ametlles? En aquests moments, els EUA produeixen el 78% del
total mundial, i té encara ametlles de les collites 2021 i 2022. Tot i que cal destacar que el consum
mundial creix cada any, arribarà un moment en el qual la producció i el consum trobaran un
equilibri i els preus s’equilibraran.
 

AMETLLA



INAUGUREM LA NOVA PREMSA D’OLI DE COSELVA!
El dia 12 de novembre es va inaugurar la planta que alberga la nova premsa d'oli al Mas del Víctor, en
el marc del tradicional esmorzar anual de presentació de l'oli nou. Vam comptar amb la presència del
Sr. Joan Gòdia, director general d'Empreses Agroalimentàries del Departament d'Acció Climàtica,
Alimentació i Agenda Rural de la Generalitat de Catalunya, del Sr. Josep Masdeu, alcalde de la
Selva, d'Anton Domene, president de Coselva i del Sr. Pere Ferré, gerent de la Cooperativa. 

L'acte d'inauguració va incloure la benedicció de les instal·lacions per part de Mn. Albert, rector del
poble i la descoberta d'una placa commemorativa. També hi va assistir Josep M. Cruset, diputat al
Congrés per Junts i una nodrida representació de regidors del consistori selvatà.

Coselva, està molt ben diversificada en quant a producte, cosa que és bona en aquests moments
d’incerteses. També amb la secció de subministraments i maquinària, les agrobotigues, la secció
d'energia solar i regs, desplegant així un important ventall de serveis. I en especial valorem la Secció
de Crèdit, que tants bons resultats ens ha donat els passats exercicis. Amb tot això, podem mirar el
futur amb esperança. 

Finalment, si tot va com està planificat, al febrer començarà la fusió per absorció de la cooperativa de
Vilaplana, aconseguint així la integració d'una cooperativa més del nostre entorn, sempre amb
l'esperit que els pagesos productors propers tinguin un millor servei i tots siguem més competitius. 
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LA NOSTRA COOPERATIVA
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La nova planta, que té una àrea de 4.000 m² ,
millorarà la producció d'oli i reforçarà la posició
de Coselva al mercat. Destaca que la nova
planta compleix els més alts estàndards de
sostenibilitat: S'ha reduït l'impacte paisatgístic
soterrant una part de les instal·lacions, s'ha
recobert la teulada d'una coberta vegetal, s'han
instal·lat panells solars, l'aigua es recicla i els
pinyols s'aprofiten per a la calefacció.

La presència dels socis i de la ciutadania en
general va ser constant des de les 9 del matí,
arribant-se a servir més de 1.500 esmorzars. Els
comentaris elogiosos manifestats pels assistents
sobre el sabor del nou oli varen ser constants,
reconeixent-ne l'excel·lència. Aquest fet va ser
corroborat per la gran quantitat d'ampolles i
garrafes d'oli que es van vendre durant tot el dia. 
 
Es varen organitzar visites guiades al nou molí,
en grups de 20 persones, que va permetre a socis
i no socis a recórrer unes instal·lacions punteres i
modèliques que varen merèixer el reconeixement
dels visitants.

Segons Anton Domene, president de Coselva ,
“el nou molí és el resultat del treball durant
quatre anys dels socis i treballadors de la
cooperativa.”

A l'esdeveniment es va parlar sobre la
importància d'aquesta nova instal·lació,
ressaltant les seves tecnologies avançades que
milloraran la qualitat de l'oli i facilitarà ampliar
l'oferta dels productes. En paraules del Sr. Pere
Ferré : “El nou sistema d'aspiració d'oli al buit
possibilita un augment del rendiment i alhora
potencia els beneficis per a la salut de l'oli en
incrementar-se la concentració d'antioxidants i
els polifenols” .

Les noves instal·lacions, que van tenir un cost de
5 milions d'euros -un dels principals esforços
inversors en el sector agrícola de les nostres
comarques en aquests darrers anys-, han
comptat amb subvencions que permetran cobrir
un 50% del total de la inversió, procedents del Pla
de Competitivitat de la Generalitat i Fons
Europeus.
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COSELVA PEL MÓN. DESTÍ? FOODEX JAPAN 2023

Aquesta fira agroalimentària anual s'ha consolidat com la més gran d'Àsia i Oceania, hi exposen més
de 60 països i regions de tot el món, dirigida exclusivament al públic professional (hi passen prop de
80.000 compradors incloses empreses de servei d'aliments, distribuïdors, majoristes, minoristes,
supermercats, càtering, també importadors i professionals del sector de la restauració). Per tant,
l'escenari és l'idoni per poder realitzar les següents activitats: 

Oportunitat per establir nous contactes 

Consolidar lligams amb la Federació de Cooperatives
de Catalunya

Reunions presencials amb l'ICEX Espanya

Formar noves relacions comercials 

Enfortir les relacions comercials ja existents 

Donar a conèixer els nostres productes Antara i Coselva 

Buscar nous distribuïdors

Reunions presencials amb possibles clients internacionals
amb els qui hem contactat prèviament

Accedir a la plataforma que ofereix la FOODEX, per a signar
nous acords per col·laborar i conèixer noves associacions

Conèixer de primera mà la competència directe; les
innovacions, formacions, estratègies comercials...

48a EXPOSICIÓ INTERNACIONAL D'ALIMENTS I BEGUDES



Amb un fort compromís amb la sostenibilitat i l'eficiència energètica, estem introduint una nova
línia de finançament per a la instal·lació de plaques solars. Aquests sistemes proporcionaran
l'energia necessària per al regadiu i l'electrificació de les vostres explotacions, reduint les despeses
energètiques i contribuint al desenvolupament sostenible de la vostra activitat agrícola, o bé a les
vostres llars per poder estalviar en costos energètics. 
 
Estem convençuts que aquestes noves oportunitats de finançament us beneficiaran
significativament i contribuiran al creixement i èxit de les vostres explotacions agrícoles. Per a més
informació i sol·licituds, us convido a posar-vos en contacte amb el nostre departament financer. 

NOVES LÍNIES DE FINANÇAMENT

La indústria alimentària al Japó és essencial per la seva promoció i desenvolupament econòmic
regional, important i exportant , també , per tant, els productes que elaborem, sostenibles i de bones
pràctiques tenen un pes molt important.

Coselva, fa un esforç important per a ser present en aquesta Fira que té cinc aspectes bàsics per
existir i ens honora creure i defensar: 

Dins de l’àmbit de la Secció de Crèdit de la Cooperativa ; i coneixent les dificultats que tres
campanyes seguides de condicions climatològiques adverses, sequera i males collites han
provocat, volem ajudar als nostres socis amb dues noves línies de finançament, enfocades a la
millora de la productivitat i eficiència de les explotacions agrícoles i la necessària transició
energètica cap a sistemes i mètodes més eficients i nets. 
 
Una línia de finançament a llarg termini per a la inversió en les explotacions agrícoles, que suposi
una millora mitjançant: la reconversió dels cultius, millora de l’eficiència o augment de la
productivitat, i una segona línia per a finançar la instal·lació de plaques solars, ja siguin per a l'ús
agrícola en les explotacions dels nostres socis, o residencials per aportar una millor capacitat
d’estalvi per mitjà de l'estalvi energètic. 
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Maximitzar les oportunitats
d'interacció entre

expositors i compradors.

Difondre al Japó i a Àsia la
diversitat alimentària

d’altres regions del món. 

Donar suport als
desenvolupaments tecnològics
per estalviar esforços humans i

incrementar la productivitat. 

Accelerar el desenvolupament
de productes sans i

respectuosos amb el medi
ambient. 

Fomentar l'avenç de noves
tecnologies i negocis que

tractin la problemàtica del
malbaratament d'aliments. 

Finançament d'Instal·lacions de Plaques Solars 

Línia per la millora de la Productivitat Agrícola 
Una línia a deu anys per ajudar-vos a incrementar la productivitat de les vostres explotacions, línia
de crèdit especial al 4,5% . Aquesta opció us permetrà accedir als fons necessaris per adquirir
tecnologia agrícola moderna, millorar les instal·lacions i optimitzar els processos de conreu. Així,
podreu augmentar la vostra producció i millorar la competitivitat. 

LLUÍS PALLEJÀ



Un reconeixement a les mans dels nostres socis que són la nostra força

COSELVA rep el reconeixement a la seva trajectòria

Una mà, una litografia que ha servit d'obsequi, destacada pel seu respecte i admiració per la pagesia
i la seva voluntat d'arribar a "fer com un pagès, pensar com un pagès i esforçar-se com un pagès,
amb empenta i perseverança" . 
L'obra, una mà treballada de pagès que representa la vida i l'ofici de la pagesia és la protagonista de
la litografia creada per l'artista lleidatana Mireia Serra, Lily Brick, amb l'objectiu d'homenatjar totes
les entitats associades en el 40è aniversari de la Federació.

Coselva, la Cooperativa Agrícola i Secció de Crèdit de la Selva del Camp, ha complert 123 anys!
Fundada el 1900, es coneixia com la Societat dels Pagesos perquè agrupava petits propietaris i
jornalers que, inspirant-se en l'associacionisme obrer, s'unien per trobar una manera de pal·liar els
efectes de la crisi agrària de final de segle. 
Actualment, la conformen més de 2.500 socis i som un referent del cooperativisme agrari, encarem
el futur amb les tecnologies més avançades i prioritzem l'excel·lència dels nostres productes i la
millora constant del servei als socis i clients. 
La nostra principal activitat és transformar i comercialitzar la producció dels nostres socis des de la
qualitat i seguretat alimentària, la responsabilitat social i el respecte al medi ambient. 
Les nostres marques, per als fruits secs, i Antara, i 1904, per a l'oli d'oliva, es consoliden com a
principals al mercat, ressaltant els volums creixents de comercialització d'Antara, que n'és una de
les principals d'oli de la DO Siurana i Coselva com a principal envasadora d'avellana de DOP Reus.
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La Federació de Cooperatives Agràries de Catalunya va commemorar el 40è aniversari durant la
celebració de l'Assemblea anual , en companyia de per prop de 300 cooperativistes d'arreu del
territori, i amb la presència de la consellera d'Acció Climàtica, Alimentació i Agenda Rural Teresa
Jordà que va presidir l'acte. 
 
El reconeixement als expresidents de la Federació i a les entitats sòcies van ser l'acte central de la
celebració. I el president de COSELVA, el Sr. Antonio Domene va recollir la litografia numerada
com a reconeixement a la nostra trajectòria, durant la celebració hi vam tenir una presència
destacada al bodegó dissenyat per a l'ocasió els nostres productes. 

LA FCAC FA ANYS!



Al mes de Juny del 2023 la web de Coselva va estrenar un nou disseny fent-la molt mes intuïtiva i
accessible. Aquesta nova web esta connectada amb el nostre programa de gestió, això ens permet
de manera mes fàcil poder tenir centralitzades les comandes i les dades dels nostres articles, a mes
a mes fa que el client tingui mes informació a l’hora de fer el seguiment de la seva comanda.
Aquestes millores ens han aportat un creixement significatiu en les nostres vendes de mes d’un
50% comparades amb l’any passat . 

Algunes dades de la integració de la Cooperativa de Castellvell: 

S'han incorporat 460 nous socis a  Coselva. D’aquests, un 40% de socis són productors i el 60%
col·laboradors (58% homes i 42% dones) . 

Les collites provinents dels antics socis de la Cooperativa de Castellvell que han entrat fruit de la
fusió, tot i les males condicions a les quals ens hem hagut d'enfrontar en aquesta campanya, ha
suposat un increment per Coselva de més de 320 Tm d'olives, 34 Tm de Garrofes, 25 Tm d'avellanes i
5 Tm d'ametlles. 

Les collites han estat recepcionades tant a les instal·lacions de la Selva (15%) com a Castellvell
(85%), en el cas de les olives, i un 30% i 70%, respectivament, en el cas de la fruita seca i garrofes. 
La incorporació de la nova marca comercial de l'oli 1904 ha suposat al mateix temps un increment
de les vendes d'oli envasat de 50.000 €, que confiem ampliar en aquesta nova campanya amb
l'excel·lent qualitat de l'oli obtingut al nou molí. 
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FINESTRA CASTELLVELL
LLUÍS PALLEJÀ

SEGUEIX-NOS A:

www.coselva.com

@coselva

“Coselva creix, però el nostre objectiu és que també amb ella creixin les
persones amb generositat i visió compartida, no perdent mai les nostres

arrels, per que el nostre Cooperativisme uneix per definició.”

Aquestes bones noticies van fer que ens plategéssim de quines
formes podíem millorar aquesta experiència de compra. Després
d’analitzar les estadístiques ens vam adonar que més del 70% dels
nostres usuaris entren a la nostra web a traves dels dispositius
mòbils. Aquest fet ens va donar a pensar amb la possibilitat de crear
una aplicació pròpia de Coselva, que tingues com principal objectiu
transformar i millorar significativament l’experiència de compra. 

Estem molt contents d’anunciar-vos que molt aviat podreu gaudir de
l'aplicació de Coselva. Estarà disponible a les principals plataformes
Apple i Android perquè la pugueu descarregar. Amb aquesta nova
aplicació podreu veure de manera mes eficient i personalitzada tots
els nostres productes, realitzar compres de manera mes simplificada,
estar al dia de les ultimes novetats de la cooperativa i més a més
poder accedir a contingut exclusiu. 

Esperem que us agradi! 

CONTINUEM APOSTANT PER LA DIGITALITZACIÓ DE LA COOPERATIVA
ÀLEX SALVAT

https://www.coselva.com
https://www.instagram.com/antaradecoselva/
https://www.facebook.com/AntaradeCoselva
https://www.linkedin.com/company/coselva/
https://www.youtube.com/@coselvaantara6675/

